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ZAPISNIK 
S 42. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
42. sjednica VMO Pećine održana je 21. lipnja 2022. (utorak) s početkom u 16.00 sati u prostorijama 
MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 41. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće s programske aktivnosti Dan MO Pećine 
2. Zahtjev za postavljanje ogledala nasuprot garaža u ulici Šetalište trinaeste divizije kod 
kućnog broja 125 a i b 
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Tajnik MO izvijestio je Vijeće da su 21. travnja povodom Dana oslobođenja Sušaka na tri spomen-
obilježja antifašističkim borcima položeni vijenci te da je 28. travnja upriličeno otvorenje izložbe 
Mirjane i Ivana Vidovića iz udruge SKANI iz Rijeke  kojoj je nazočilo oko 60 uzvanika te da ih je u 
ime Vijeća MO Pećine pozdravio član Vijeća gdin. Nikola Pleša. Izložba je ostala otvorena do 26. 
svibnja. Tajnik MO također je izvjestio Vijeće da je pod stručnim vodstvom gdina. Theodora de 
Canzianija upriličen obilazak područja Plumbuma i Đeletićeva i to 25. svibnja s početkom u 18:00. 
Obilasku se pridružilo oko 70 građana.  
Zbog situacije izazvane pandemijom bolesti COVID-19 nije proveden program: rukometni turnir. 
Za provedbu programa utrošeno je 2.200,00 od planiranih 4.100,00 kuna. 
 



Zaključak:  
     Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvještaj. 
 
AD 2 

Tajnik MO izvijestio je Vijeće o zahtjevu grupe građana za postavljanje ogledala nasuprot garaža 
u ulici Šetalište trinaeste divizije kod kućnog broja 125 a i b.  
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine jednoglasno je podržalo zahtjev te zaključilo isti uputiti Rijeka plusu. 
 
 
AD 3 

A) Tajnik je izvijestio Vijeće o prijedlozima za uključivanje mladih ljudi u očuvanje okoliša te 
postavljanje ploča na raznim lokacijama sa natpisima „ne bacaj smeće“. 

 
           Zaključak:  
           Vijeće MO Pećine primilo je prijedloge na znanje. 
 

B)   Tajnik je izvijestio Vijeće o pritužbi građana sa sumnjom o nepridržavanju odredbi iz 
koncesijskog odobrenja na plaži Sablićevo o čemu je izvijestio mjerodavne iz Odjela Gradske 
uprave za komunalni sustav. Po ovoj prijavi komunalni redar izvršio je kontrolu predmetne 
površine javne namjene te je korisniku skrenuo pozornost da se pridržava svih obveza danim 
koncesijskim odobrenjem te da u slučaju nepridržavanja istih koncesijsko odobrenje može biti 
ukinuto.   

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 

C)   Predsjednik Vijeća izvijestio je Vijeće da je unatoč načelnom dogovoru s Ravnateljicom 
Crvenog križa da se portun (željezna vrata) između Crvenog križa i OŠ Pećine otvori tj. stavi 
u funkciju javnog prolaza za građane isti već duže vrijeme zaključan.   

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje i zaključilo obratiti se Crvenom križu sa 
zamolbom da se portun otvori. 

 
 
Sjednica je završila u 17.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


